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PRO  Sigtuna 
 
Protokoll fört vid medlemsmöte den 28 augusti 2019 kl.13.00 i PRO-lokalen. 
Närvarande: 37 medlemmar. 
 
§ 7 
Mötets öppnande                                                                            
Ordföranden Britt-Marie Aldebo hälsade oss alla hjärtligt välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  
Dagordningen godkändes. 
  
§ 8 
Val av justerare 
Julia Majaha-Järtby utsågs att justera dagens protokoll. 
 
§ 9 
Nya medlemmar 
Antalet medlemmar är idag 263. 
Det har varit sommar och semester även på PRO:s medlemsregister. Därför har ingen 
post anlänt därifrån.  
 
Här ajournerades mötet och Stina Alvevik tog vid och berättade ”Sigtunaflicka berättar 
om händelser från Stora Sjudargården till Gula skolan”. 
En trevlig ”resa” från ”gamla tider”. Uppskattat. 
 
§ 10 
Val av medlemmar till Säkerhetsgruppen  
-   Vi har tidigare informerats om att polisen Sollentuna organiserat om det som tidigare  
hette Trafik- och säkerhetsgruppen. Det heter numer Säkerhetsgruppen och i den ingår 
trafiksäkerhet, kollektivtrafiken, brott mot äldre, fallolyckor, oskyddade trafikanter samt 
krisberedskap. 
Carl Gunnar Jansson är vårt säkerhetsombud. Han informerade. Då det nu ingår ett fler-
tal olika avdelningar i gruppen, efterlyste ordföranden en person att medverka i någon av 
grupperna. På mötet var det ingen som anmälde sig intresserad. 
   
§ 11 
Valberedningen  
-   Lars Haag, valberedningen, har avsagt sig omval. Även Sonja Hurtig har avsagt sig 
omval. Det är nu tid att börja undersöka och efterhöra intresse i föreningen för denna 
uppgift inför stundande årsmöte februari 2020. 
 
§ 12 
Studiecirklar inför hösten 2019 
Gunilla Johansson, vår studieorganisatör, redogjorde för cirklarna kommande höst.  
Bilaga          
Hon informerade även om simningen i Sigtuna Fritidscenter. 
 
§ 13  
Övriga frågor 
-   Lars Haag frågade mötet om de var intresserade av att i maj göra en Ålandsresa 
och det var ett stort intresse. Han förbereder och återkommer med datum. 
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-   Peter von Walden informerade om en cirkel han ska hålla i höst – om intresse finns. 
Cirkeln finns i studiecirkelprogrammet. 
-   ”Grattis på högtidsdagen”-kort skickas idag till personer som fyller 70, 75, 80, 85 o.s.v. 
Styrelsen har lagt ett förslag att vi skickar endast till jämna år. 
Mötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 
 
§ 14 
Avslutning 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Nu serverades det efterlängtade kaffet, goda smörgåsen och trevlig samvaro vid borden 
– den sociala ”biten” är viktig. Så var det dragning på lotteriet 
 
 
 
Vid protokollet 
Dag som ovan 
 
 
Harriet Nadell                                                              Britt-Marie Aldebo 
Sekreterare                                                                 Ordförande 
                                                                 
Justeras: 
 
 
 
Julia Majaha-Järtby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


